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INTERPELACJA
dotyczy : Wyjaśnienia sytuacji mieszkaniowej przy budynku Smurfit Kappy Sp.zo.o

Zwracam się z pytaniem do władz samorządowych o interpretację sytuacji

mieszkaniowej przy ulicy Niepodległości ,w której to własnością gminną było mieszkanie i

sala znajdująca się w dawnym budynku Papiemi.

W obecnym czasie mieszkanie zostało wykupione przez osobę prywatną, lecz Jej

dostęp do kotłowni został stanowczo ograniczony, zamykając przejście wzdłuż Rzeki Noteć

(stare schody betonowe).

A więc pytanie brzmi, czy gmina ma jakiś pomysł na wyjście z trudnej sytuacji, aby

właścicielka mieszkania bez obaw mogła korzystać z posesji.

Jeżeli dojdzie w jakimś czasie do decyzji o wyburzeniu dalszej części budynku,

wówczas właścicielka mieszkania będzie zmuszona do szukania innego miejsca, czy wtedy

urząd miasta Jej pomoże?

Ostatnim zagadnieniem w tym temacie, jest wyjaśnienie oferty kupna- odstąpienia

budynku przy ulicy za symboliczną złotówkę, gdzie uprzednia Dyrekcja Zakładu

Papierniczego chciała odsprzedać cały budynek na użytek gminy.

Czy w dzisiejszym okresie można by powrócić do tematu i próbować uzyskać

budynek ?

Mógłby posłużyć jako mieszkania socjalne, których w naszym mieście brakuje.

z wyrazami szacunku
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